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Beste inwoner
We hopen jullie allen gezond en wel te mogen bereiken.

Het zeer besmettelijke en gevaarlijke coronavirus heeft ons 
leven flink door elkaar geschud, of misschien zelfs erger 
dan dat. We wensen onze getroffen inwoners een spoedig 
herstel toe. Zij die een familielid, vriend of kennis  
verloren, wensen we veel sterkte toe. Het virus heeft de 
voorbije weken en maanden een ingrijpende impact op 
ons leven gehad. Toch zijn we op de goede weg en krijgen 
we stilaan zicht op enige normaliteit. Daar moeten we 
dankbaar om zijn.

Dank aan onze helden
We willen niemand vergeten, maar onze speciale dank 
gaat uit naar de mensen in de zorgsector, onderwijs, 
opvang, politie, brandweer, vuilophaling. Hun dagelijkse 
inzet verdient in deze tijden niet minder dan ons grootste 
respect. Maar ook elk van jullie willen we graag  
bedanken. Bedankt om de maatregelen na te leven, om je 
aan te passen waar nodig en om vol te houden.

Een woordje van dank ook aan onze ouderen. Het is 
niet makkelijk om je sterk te houden zonder kinderen 
en kleinkinderen om je heen. Ook alle kinderen die hun 
vriendjes en vriendinnetjes al die tijd hebben moeten 
missen, verdienen een pluim. Al zal de volle aandacht van 
mama en/of papa in veel gevallen ook wel leuk geweest 
zijn.

Hoopvolle toekomst
Intussen zijn we hoopvol over de toekomst. We zullen 
hieruit komen, zonder twijfel. Er zijn al heel wat  
maatregelen versoepeld. Opnieuw de draad van onze 
levens oppikken zoals voorheen, dat moet het grote 
streefdoel zijn. Zowel op sociaal als economisch vlak. 
Werknemers, zelfstandigen, overheidspersoneel,  
cultuur- en sportverenigingen, jeugdbewegingen.  
We hebben iedereen nodig. We mogen ook de meeste  
kwetsbare groepen niet uit het oog verliezen.

Vanuit de gemeente kwam er een initiatief tot stand 
over alle partijgrenzen heen. Via werkgroepen willen 
we concrete maatregelen uitwerken in het kader van een 
lokaal herstelplan. N-VA Wevelgem draagt zijn steentje 
daar graag toe bij. Op die manier kunnen we de hoop die 
we op dit moment koesteren, ook uitdrukken in realiteit 
voor alle inwoners van Wevelgem, Gullegem en Moorsele.

Hou het intussen vooral gezond!

Veel moed aan alle
hulpverleners

#Coronavirus

Koop ook lokaal

Steun lokale handelaars 

tijdens de coronacrisis

Bedankt!

Dominique Geenens
Voorzitter N-VA Wevelgem
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht
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Het Wevelgemse wegenbeleid: traag, trager, traagst
In onze buurgemeenten zien we overal hoe het ‘trage wegennetwerk’ wordt uitgerold. Het moet u ook al opgevallen zijn dat 
Wevelgem op dat vlak flink achterop blijft hinken. Gemeenteraadslid Charlotte Bonte interpelleerde in mei de bevoegde schepen 
over een stand van zaken.

Groot was ieders verbazing toen we vernamen dat de gemeente al ruim vijf jaar al het nodige 
materiaal heeft aangekocht om het project vorm te geven. Alle palen en bordjes liggen echter al 
jaren stof te vangen in een of andere opslagplaats. De voltallige gemeenteraad was het erover eens 
dat deze gang van zaken niet door de beugel kan. 

Intussen is er terug hoop. De bevoegde schepen beloofde dat de borden op korte termijn  
gebruiksklaar zullen zijn. Nadien worden ze dan op de juiste plaats geïnstalleerd. N-VA volgt van 
dichtbij op of die formele belofte ook effectief waargemaakt wordt. Onze gemeente verdient beter!




